
Kaj bo s Knafljevim
prehodom

Tole je zgodba, ki ni posebno
vesela. A naj jo pove predstav-
nik hišnega sveta Wolfova 6
Karel Mržek, ki je o tem spre-
govoril tudi na zadnji seji sveta
za komunalne in stanovanjske
zadeve:

Sredi Ljubljane že tri leta
ostaja Knafljev prehod neure-
jen in pozabljen. Najprej je
bilo to opravičljivo zaradi adsp-
tacije mestne hranilnice. Toda
medtem je prehod začel spre-
minjati svoj prvotni namen.

V spodnjem delu prehoda se
je na zelenicah razvilo divje
parkiranje, tako da zelenlc v
resnici ni več. Ob delavnikih
parkira do 22 vozil, včasih tudi
tovornjak.

K spremembi prehoda in nje-
govih obrobnih zelenic v po-
slovno-manipulacijske površine
prispeva zlasti obrat in skladi-
šče Ljubljanskih mlekarn, ka-
mor tovornjaki dostavljajo bla-
go, ne meneč se dosti za red.


